Англійська мова 
18.04.22
Тема : « Розвиток граматичних навичок . Артиклі.»

В англійській мові слова, що однаково вимовляються або пишуться, можуть належати до різних частин мови і мати різне значення. Артикль – це особлива частка, це службова частина мови, що вживається з іменниками, вказує на їх визначеність або невизначеність та допомагає відрізняти їх від дієслів, прикметників та інших частин мови. В українській мові не існує відповідників цієї службової частки, тому артикль можна сприймати як невід'ємна частина іменника.

a fly – муха
the end – кінець
the blame – провина, звинувачення

Перегляньте відео уважно , запишіть приклади з відео у зошит .

https://m.youtube.com/watch?v=sdP_lBiJ7bg


https://m.youtube.com/watch?v=xdS0UZsYszE



I had a dream last night. – Мені наснився сон минулої ночі. (невизначений іменник)
The dream was kind of strange. – (Той) сон був якийсь дивний. (визначений іменник)
an apple – яблуко (іменник)
apple juice – яблучний сік (прикметник)
a documentary – нарис, документальна повість, передача, фільм (іменник)
documentary proof – документальний доказ (прикметник)

Загальні правила

Всі прикметники, що відповідають на питання «який?», «яка?», «яке?», «які?» будуть стояти між артиклем та іменником, до якого відносяться. Кількість таких прикметників необмежена.

a job – робота
a good job – гарна робота
a good simple job – гарна проста робота
an atomic bomb – атомна бомба
the White House – Білий дім

Неозначений артикль a / an

Неозначений артикль a або an використовується з обчислювальними іменниками у формі однини. A / an – це частка, що утворилася від числівника one (один, єдиний) і означає, що цей предмет – один з множини подібних, такий же, як і інші предмети.

a pen – (одна) ручка
a dog – (один) собака
a child – (одна) дитина
Артикль a / an використовується, коли певний предмет згадується вперше і не виокремлюється з ряду інших подібних предметів.

I want to buy a car. – Я хочу купити машину.
My father is an engineer. – Мій батько - інженер.
There is a man near your house. – Біля твого будинку стоїть (якийсь) чоловік.
Вибір артикля a або an залежить від звуку, яким починається наступне слово після артикля. A використовується перед приголосними звуками. An ставиться перед голосними звуками. Слід зазначити, що неважливо, з якої букви пишеться слово, важливо з якого звуку воно вимовляється.

Означений артикль the

Означений артикль the утворився від вказівних займенників this (цей, ця, це), these (ці), that (той, та, те), those (ті). Він виокремлює предмет з загальної множини подібних предметів і вказує на нього як на «той самий» предмет. Артикль the може використовуватися з іменниками як в однині, так і в множині.

Артикль the можна використовувати з іменниками в множині та необчислювальними іменниками, чим він і відрізняється від неозначеного артикля a / an, що використовується тільки з обчислювальними іменниками в однині.

The students in my group are very smart. – Студенти в моїй групі дуже розумні.
The water is too hot. Put some cold one. – Вода надто гаряча. Долий трохи холодної.

Для вдосконалення навичок використання артиклів ,виконайте вправу нижче письмово !

Вставте відповідний артикль, де такий необхідний.

1. … butter is made of … milk.

2. I am studying … English. I am studying … grammar.


3. We have … dog and … cat.

4. I seldom drink … water.

5. I had … tea and … sandwich for breakfast.

6. … history is my favourite subject.

7. There was … kindness in her eyes.

8. I bought … bottle of … milk.

9. He has a lot of … work today.

10. This vase is made of … glass.


